



香港飛鏢會

HONG KONG DARTS ASSOCIATION

Room 2020, Tower B, Regent Centre, 70 Ta Chuen Ping St., Kwai Chung, N. T., H. K...
H.K.G.P.O. Box 11501, Hong Kong. Tel : (852) 2117-9790 Fax : (852) 2519-6760
Email : info@hkdart.org.hk WebSite : www.hkdart.org.hk
香港 新界 葵涌 打磚坪街 70 號 麗晶中心 B 座 2020 室



致 各會員：

香港飛鏢會2020年周年大會開會通知

本會現定於2020年11月28日（星期六）下午7時30分，在 新旺會（紅磡馬頭圍道37-39號紅磡商業中心 B座3樓）舉行周年大會。會議議程如下：

- （一） 通過2019年周年大會會議記錄
- （二） 主席演說
- （三） 司庫宣讀 2019-2020年度財政報告
- （四） 新議事項
 - i) 於香港飛鏢會會章加入「非牟利機構」

備注：

此次周年大會，只限現任會員出席（已繳交第六十七屆聯賽會員費）。任何需要在周年大會上討論之提案，必須於2020年11月25日前以書面形式交到本會（本會會以書面回覆確認有關提案），逾期恕不受理。

Whatsapp：7071-3275 ， 電郵： info@hkdart.org.hk

*有關周年大會的查詢，請聯絡 Michael So（7071-3275）

香港飛鏢會
（蘇永昌 代行）
2020年11月12日



香港飛鏢會

HONG KONG DARTS ASSOCIATION

Room 2020, Tower B, Regent Centre, 70 Ta Chuen Ping St., Kwai Chung, N. T., H. K...

H.K.G.P.O. Box 11501, Hong Kong. Tel : (852) 2117-9790 Fax : (852) 2519-6760

Email : info@hkdart.org.hk WebSite : www.hkdarts.org.hk

香港新界葵涌打磚坪街70號麗晶中心B座2020室



Dear All Members,

Hong Kong Darts Association Annual General Meeting 2020 Notice

NOTICE IS HEREBY GIVEN that the Annual General Meeting of Hong Kong Darts Association will be held at Sun Mong Club, (3/F., Block B, Hung Hom Comm. Centre, 37-39 Ma Tau Wai Road, Hung Hom) on Saturday the 28th Nov., 2020 at 1930hrs, the Agenda as follow:

- (1) Confirm the minutes of the Annual General Meeting 2019
- (2) Chairlady Speech
- (3) Announce The 2019-2020 Annual Financial Report by Treasurer
- (4) Other business
 - (i) Add “Non-profit organization” into HKDA Constitution

Notes:

This Annual General Meeting is open to current members only (i.e. paid membership fee for 67th League). In order to add a topic to the AGM Agenda for discussion, you must submit the topic **in writing** to the HKDA not later than 25th Nov. 2020. The HKDA will write back to you once the topic has been added. Please send your topics via Whatsapp or email to :

Whatsapp : 7071-3275 E-mail : info@hkdart.org.hk

* For details of AGM, please contact Mr. Michael So at 7071-3275

Michael So
(for HKDA)
12-11-2020